
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr VII/24 

VII Sesja odbyta w dniu 27 września 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 27 września 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:52 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Jowita Dec 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Wojciech Elszyn 

6. Anna Filipiak 

7. Beata Kołota 

8. Dawid Konwiński 

9. Maciej Kuligowski 

10. Sebastian Mędlewski 

11. Łukasz Owieśny 

12. Szymon Raczyński 

13. Katarzyna Stamm 

14. Marzanna Szewczyk 

 

Nieobecna, usprawiedliwiona: Radna Justyna Zielińska.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad 

VII sesji ?  

Nie zgłoszono uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad 

VII sesji ?  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska.  

Przyjęty porządek obrad VII sesji RM (zał. 3): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie delegowania radnego Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Bibliotecznej działającej przy Bibliotece 

Publicznej w Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie delegowania radnego Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Programowej działającej przy Soleckim Centrum 

Kultury w Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026.  

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2024 rok. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała Nr VII/49/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.4) 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 



Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

Uchwała Nr VII/50/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.5) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr VII/51/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie delegowania radnego Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Bibliotecznej działającej przy Bibliotece 

Publicznej w Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026. 

 

K. Rubaszewska – Zastępca Burmistrza – przedstawiła ww. projekt uchwały.  



 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie delegowania radnego Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Bibliotecznej 

działającej przy Bibliotece Publicznej w Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026. 

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr VII/52/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.7). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie delegowania radnego Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Programowej działającej przy Soleckim 

Centrum Kultury w Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026. 

 

K. Rubaszewska – Zastępca Burmistrza – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie delegowania radnego Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim do Rady Programowej 

działającej przy Soleckim Centrum Kultury w Solcu Kujawskim na kadencję 2023 – 2026. 



 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr VII/53/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.8). 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego - przekazał informację na temat ostatnio 

odbytych wizyt m.in.: 

- 3.09.2024 r. – wizyta w Ministerstwie Infrastruktury w Warszawie w celu przybliżenia 

inwestycji portu przeładunkowego w Solcu Kujawskim, 

- we wrześniu br. – spotkania wyborcze w mieszkańcami osiedli i sołectw, na których 

wybierano nowe zarządu osiedli, sołtysów i rad sołeckich. Burmistrz pogratulował nowo 

wybranym, licząc na dobrą współpracę. 

- 11.09.2024 r. – spotkanie u Starosty Bydgoskiego w sprawie ASF, 

-  16.09.2024 r. – Burmistrz uczestniczył w podsumowaniu Rowerowej Stolicy Polski w 

Bydgoszczy, wręczono nagrody w rywalizacji o tytuł rowerowej stolicy. Solec Kujawski z 

wynikiem 92 203 km zajął III miejsce w rywalizacji o tytuł Najbardziej Rowerowej Gminy w 

Metropolii, 

- 17.09.2024 r. – spotkanie Zarządu Miast Nadwiślańskich w Toruniu, 

- 18.09.2024 r. – Burmistrz uczestniczył w Konwencie Burmistrzów Województwa Kujawsko 

– Pomorskiego w Świeciu. W spotkaniu wzięło udział 30 włodarzy. Podczas konwentu 



omówiono ważne tematy jak: fundusze na budowę i remonty dróg, możliwość uczestniczenia 

w konkursach w ramach unijnych projektów czy wsparcie dla poszkodowanych w wyniku 

powodzi.  

- 19.09.2024 r. - Burmistrz gościł Panią Iwonę Kozłowską – Posłankę na Sejm RP. 

- 23.09.2024 r. – udział w Kuj. – Pom. Forum Samorządowym w Toruniu, na którym 

Marszałek Piotr Całbecki omówił cele rozwojowe zapisane w Strategii Przyspieszenia 2030 

+, 

- 26.09.2024 r. – w posiedzeniu zdalnym sejmowej, stałej Komisji Gospodarki Morskiej  

i Żeglugi Śródlądowej brał udział Burmistrz wraz z Panem Mirosławem Gębskim. Posłowie 

omawiali kilka zagadnień dotyczących między innymi naszej gminy. Program obejmował 

przedstawienie przez resort infrastruktury informacji na temat budowy nabrzeża 

przeładunkowego na Wiśle w Solcu Kujawskim, odbudowy ostróg na odcinku od naszego 

miasta do ujścia Wisły oraz organizacji przeładunku elementów wielkogabarytowych dla 

projektowanej elektrowni jądrowej w Koninie z wykorzystaniem przyszłego nabrzeża 

przeładunkowego w Solcu Kujawskim. Ministerstwo Infrastruktury reprezentowała delegacja 

pod przewodnictwem wiceministra Arkadiusza Marchewki, z PGW Wody Polskie był dyrektor 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku Andrzej Ryński. Z ramienia PGE PAK 

Energia Jądrowa SA uczestniczył prezes zarządu Tomasz Nowacki, 

Burmistrz dodał, że w październiku br. w naszym mieście odbędzie się podkomisja sejmowa. 

Czekamy na wyznaczenie terminu.  

20.08.2024 r. – Pani Kinga Rubaszewska – Zastępca Burmistrza uczestniczyła w spotkaniu  

w Starostwie Powiatowym oraz 16.09.2024 r. w Urzędzie Wojewódzkim w sprawie lasów. 

Kolejne spotkanie zaplanowane na 1.01.2024 r. dot. będzie obszarów leśnych w Solcu 

Kujawskim.  

- 5.09.2024 r. – Zastępca Burmistrza uczestniczyła w konferencji poza Metropolią w 

Pleszewie. Konferencja poświęcona przyszłości małych i średnich miast.  

- Pani Iwona Konopa – Dyrektor WIiPP uczestniczyła w Walnym Zebraniu Członków 

Lokalnej Grupy Działania „Trzy Doliny” oraz w spotkaniu z Wiceministrem Janem Szyszko  

z Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej w sprawie środków unijnych. 

Burmistrz odniósł się do interpelacji złożonej przez grupę 11 Radnych RM z dnia 26.09.2024 

r. w sprawie przeciwdziałania wykluczeniu komunikacyjnemu uczniów szkół 



ponadpodstawowych, będących mieszkańcami Gminy Solec Kujawski. Poinformował, jakie 

działania zostały podjęte przez Burmistrza od czasu zgłoszenia tego problemu przez Radnego 

RM Wojciecha Elszyna tj. od dnia 17.09.2024 r. Burmistrz wyraził nadzieje, że Radni 

podpisujący niniejszą interpelację wiedzieli o tych wszystkich rzeczach, które zadziały się w 

tej sprawie wcześniej. Nową sprawą poruszoną w treści interpelacji, a o której wcześniej Radny 

RM W. Elszyn nie mówił, była prośba o zaplanowanie w budżecie na 2025 rok dofinansowania 

kosztów dojazdu uczniów szkół ponadpodstawowych dojeżdżających do ZSOiZ w Solcu 

Kujawskim w kwocie odpowiadającej co najmniej wsparciu udzielonemu uczniom 

korzystającym z transportu zbiorowego w Bydgoszczy, co Radni w interpelacji nazywają na 

zakrawającym na nierówne traktowanie. Odnosząc się do tego stwierdzenia Burmistrz 

przedstawił dane dot. dopłat do przejazdu oraz statystyk związanych z ilością uczniów 

uczących się w szkołach bydgoskich oraz w naszej Gminie.  

Burmistrz ponadto poinformował, że wprowadził opłaty za korzystanie z boiska Orlik dla 

klubów, które to pobierają miesięczne składki od rodziców i korzystają z miejskiej 

infrastruktury sportowej oraz dla grup zorganizowanych dorosłych, które korzystają głównie  

w godzinach wieczornych, gdzie obiekt musi być oświetlony. Kwota za godz. korzystania to 

30 zł w przypadku boiska do piłki nożnej. Burmistrz przedstawił też dla porównania opłaty, 

jakie są pobierane przez Miasto Bydgoszcz i Miasta Toruń. 

Burmistrz zwrócił się z prośbą do Radnych RM, aby w przypadku składania wniosków, zapytań 

czy interpelacji zachowywali ścieżkę formalną i składali ww. dokumenty albo to w biurze 

podawczym Urzędu albo za pośrednictwem Przewodniczącego RM.  

Ponadto Burmistrz poinformował, że nasza Gmina również włączyła się w pomoc osobom 

dotkniętych powodzią. Burmistrz w porozumieniu z Burmistrzem Bystrzycy Kłodzkiej 

odpowiedział na jego apel, który poprosił o konkretne rzeczy. Zorganizowano zbiórkę  

i zakupiono niezbędne rzeczy m.in. wiadra, agregaty prądotwórcze, miotły, rękawiczki itp. 

Podziękował Grupie Bizon oraz Centrum Usług Społecznych za zorganizowanie zbiórki 

pomocowej, za włączenie się do akcji i organizację transportu. Podziękował Radnym, firmom 

soleckim i wszystkim, którzy przyczynili się do zakupu niezbędnych rzeczy.  

W. Elszyn – Radny RM – ucieszył Radnego fakt, że Burmistrz podjął temat dot. interpelacji 

złożonej z jego inicjatywy z podpisem grupy Radnych. Potwierdził, że odbył wcześniej 

rozmowę z Burmistrzem w tej sprawie. Chcąc jednak zachować ścieżkę formalną, to pomimo 

prowadzonych rozmów indywidualnie na temat tego problemu, nakreślił go też w szkole 

(problem ten był zgłoszony przez rodziców). Szkoła skierowała pismo w tej sprawie do 

Burmistrza. Ważne, że ten temat został podjęty, niezależnie od tego czy był zgłaszany pisemnie 



czy ustnie przez grupę Radnych czy przez Burmistrza czy też przez dyrektora placówki. Dodał, 

że na komisjach Radni RM otrzymali krótką informację, że ten temat jest już załatwiany. Celem 

złożonej interpelacji jest to, żeby dzieci mogły bezpiecznie docierać do domu i cieszy to, że  

w tym kierunku to zmierza. Skoro dzieci dojeżdżające do bydgoskich szkół mają 

dofinansowanie w ramach Metropolitarnej Karty Uczniowskiej, to uznał że zasadnym jest 

przemyślenie kwestii, czy dzieci dojeżdżające do soleckich szkół z Gminy Solec Kujawski też 

nie powinny z tego skorzystać. Temat warty rozważenia, a wniosek do przemyślenia czy  

w budżecie na 2025 rok będzie możliwość dofinansowania. Z myślą o dzieciach z Chrośny czy 

Rud, które docierają do soleckich szkół i ponoszą z tego tytułu koszty np. zakupu biletu 

miesięcznego Radny zaproponował to, co znalazło się w treści interpelacji. 

W. Elszyn – Radny RM - zapytał czy trwa audyt związany z systemem gospodarowania 

odpadami oraz czy jest dostępny protokół z kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej, jeśli tak 

to czy Radni mogą mieć do niego wgląd.  

Burmistrz A. Michalak - odpowiedział, że co do treści interpelacji w sprawie 

dofinansowania do biletów to przemyślimy jak się pochylić nad tą sytuacją. Dodał, ze audyt 

jest w trakcie. Czekamy na wytyczne pokontrolne ze strony RIO.  

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – uzupełniła wypowiedź dodając, że protokoły  

z kontroli RIO zostały odczytane, natomiast do 30.10.2024 r. dostaną dostarczone i 

opublikowane na stronie BIP. Czekamy na zalecenia.  

S. Mędlewski – Radny RM – zwrócił się z prośbą do Burmistrza i Skarbnika o zarezerwowanie 

środków w budżecie dla rowerowej rywalizacji pomiędzy soleckimi szkołami. Można by w ten 

sposób zachęcić dzieci i nauczycieli do aktywności fizycznej, a za wykręcenie jak największej 

liczby kilometrów szkoła otrzymałaby np. więcej stojaków na rowery, których przy każdej 

szkole brakuje.   

Burmistrz A. Michalak odpowiedział, że o nagrodach można pomyśleć, ale co do propozycji 

organizacji tego typu imprez, to zwróci się do Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

D. Konwiński – Radny RM – zgłosił wniosek dot. możliwości zwiększenia liczby 

rehabilitantów dla osób potrzebujących w Gminie. Obecnie jest 1 osoba, która rehabilituje 

osoby po urazach, chodzi o rehabilitacje ogólnodostępną. Dodał, że w ostatnich latach 

rehabilitantów było więcej. Jedna z osób w lutym br. była siódma w kolejce do tej usługi, a we 

wrześniu br. jest trzecia w kolejce. Jest to bardzo długi okres oczekiwania. 



Radny dodał, że oprócz Grupy Bizon w pomoc powodzianom włączył się także Rejonowy 

WOPR z Bydgoszczy. Im także należą się podziękowania.  

Burmistrz A. Michalak odpowiedział, że chyli czoła również dla nich. Dodał, żeby 

przekazywać zapytania do Prezesa Solmed na piśmie, które Burmistrz przekaże dalej. Po 

zgłoszeniu wniosku przez Radnego na komisjach przekazaliśmy go Pani Prezes. 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – prośba została przekazana do Pani Prezes Solmedu, 

która odpowiedziała, że zatrudnia 5 osób do rehabilitacji z czego 1 osoba jest stale 

oddelegowana do rehabilitowania osób potrzebujących w domach. Pani M. Szalewska może 

szczegóły przekazać na piśmie lub spotkać się z Radnymi podczas jednego z posiedzeń komisji.  

D. Konwiński – Radny RM – doprecyzował, że chodzi o zwiększenie liczby rehabilitantów 

dojeżdżających na rehabilitacje do osób, które nie mogą opuszczać swoich domów. Nie 

wszystkich stać na prywatne rehabilitacje. 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – Pani Prezes przekazała informacje, że wszyscy 

rehabilitanci jeżdżą po domach w większym lub mniejszym zakresie, każdy z nich ma plan  

i osoby, które musi odwiedzić. Tak wynika z kontraktu. Jeden rehabilitant odwiedza osoby  

w domach cały czas, a pozostali wykonują to doraźnie.    

D. Konwiński – Radny RM – skoro tak jest to czemu jest taki długi okres oczekiwania na te 

usługi ?    

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – zaproponowała, aby Radny osobiście skontaktował 

się z Panią Prezes i wyjaśnił sytuację osoby, która tak długo oczekuje na rehabilitacje.  

B. Kołota - Radna RM – ponownie wspomniała o wnioskach, które zgłosiła na komisjach 

wspólnych tj. dot. możliwości wykonania podjazdów dla rowerów przy wejściu na peron 2 na 

POP i zamontowania przez przejściem dla pieszych barierek spowalniających przy  

ul. 23 Stycznia.   

Burmistrz A. Michalak – zwrócił się z prośbą, aby na sesji nie podnosić kwestii zgłaszanych 

wcześniej na komisjach RM, bo te zostały już zapisane i staramy się je rozwiązywać na bieżąco. 

Nie będzie też problemem, żeby na życzenie Radnej Burmistrz odpowiadał pisemnie na jakim 

etapie jest dana sprawa, a dzięki temu unikniemy przeciągania obrad sesji. Dodał, że wiele 

spraw może być przez mieszkańców zgłaszana także za pośrednictwem przewodniczących 

zarządów osiedli, sołtysów i rad sołeckich. Ich też można do tego zaangażować,  

a poprzez rozwiązywanie wspólne problemów będą mogli się przy okazji integrować.  



J. Dec – Radna RM – zapytała, czy jest plan zagospodarowania przestrzennego dla ternu koło 

tężni przy ul. Toruńskiej. 

I. Konopa – Dyrektor WIiPP – odpowiedziała, że nie ma dla tego terenu planu 

zagospodarowania przestrzennego. Będzie tam realizowane zagospodarowanie terenu w 

ramach projektu „Zagospodarowanie Skweru gen. Antoniego Hedy-Szarego wraz z budową 

tężni solankowej” II etap. Przygotowywana jest dokumentacja i na początku października br. 

chcemy ogłosić przetarg na wyłonienie wykonawcy w zakresie realizacji dokumentacji.  

W. Elszyn – Radny RM – zauważył, że rok temu ówczesna Pani Burmistrz przedstawiała  

w Urzędzie projekt zagospodarowania ww. terenu, była to duża koncepcja od ul. Toruńskiej aż 

do Jura Parku. Czy coś się w tej kwestii zmieniło ?  

I. Konopa – Dyrektor WIiPP – odpowiedziała, że przedstawiane wówczas zagospodarowanie 

terenu sięgało lat 2008 – 2010, od tego czasu zmienił się układ, a zagospodarowanie było  

w innej formie. W ówczesnej koncepcji nie było założenia realizacji tężni, natomiast były 

zagospodarowane labirynty usytuowane na skwerze. Chcemy zaproponować inną koncepcję, 

dla której będzie realizowany projekt. Dodała, że ówczesny projekt opiewał na znacznie 

większy obszar, a Gmina chce realizować nieco mniejszy odcinek terenu tj. pomiędzy  

ul. Toruńską, a rowkiem melioracyjnym. Wcześniej przedstawiany dokument był tylko 

koncepcją.             

9. Zamknięcie obrad sesji. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podziękował Radnym, Burmistrzowi  i 

współpracownikom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.52. 

 

Dariusz Chojnacki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


